
Referat generalforsamling I Ravnehusparkens grundejerforening 15. april 2018

1. ordstyrer – Hanne nr 17

2. referent Karsten nr 22

3.  formandens beretning – Per gennemgik kort den allerede udsendte beretning  - se venligst 
denne

4. regnskab & budget – Neel gennemgik kort regnskabet og forelagde det kommende års budget
Regnskabet blev godkendt  og budgettet vedtaget

5. indkomne forslag
   a en evt snerydningsordning blev diskuteret og der blev stemt om en sådan
      3 stemte for (heraf  1 fuldmagt) 18 stemte imod (heraf 2 fuldmagter)
   b nabohjælp – forslaget blev diskuteret specielt om vi skulle have sat skilte op eller ej
      og der blev stemt: 4 for 11 imod, derfor vil vi nøjes med at sætte mærkater op på postkasser 
      og iøvrigt følge principperne for nabohjælp altså holde sine naboer orienterede ved 
      bortrejse osv

6. Der var en længere diskussion om vores beplantning på fællesarealerne og en fornyelse og 
vedligeholdelse af denne. Det er et større emne, så der blev nedsat et udvalg, der skal kigge på 
hvad der må/kan/bør foretages i denne anledning. Udvalget består af 
Helle nr 12             
Søren K nr 11         
Søren B nr 32 og    
Henrik nr 1.            
Søren nr 11 indkalder til det første møde og udvalget kommer med forslag til en kommende 
generalforsamlingen

7. Der var enighed om at vores skure trænger til vedligeholdelse i en eller anden form. I den 
anledning nedsattes en skurudvalg – der skal undersøge mulighederne for at vedligeholde 
skurene. Udvalget består af 
Lene nr 6              
Margrethe nr 22   
Henrik nr 1         
Martin  nr 10
Lene nr 6 indkalder til det første møde og udvalget kommer med forslag til en kommende 
generalforsamlingen

8. Valg til bestyrelsen
Neel og Karsten fortsætter I bestyrelsen
Lis og Kristian fortsætter som suppleanter
Søren K fortsætter som Revisor

9. Eventuelt
Boldspil blandt bilerne – det skal tilføjes til Ravnereglerne, at boldspil på P-pladserne ikke er 
tilladt; men anden leg der ikke skader bilerne er tilladt.



Man skal lukke sine døre når man hører høj musik eller eller TV aht. naboerne.
Affaldsorteringen  blev diskuteret og vi venter på et udspil fra kommunen.
Det blev kort diskuteret om vi skulle lave en fælles tilbudsrunde mhp. at få udskiftet de rustne 
tagrendebøjler; tidligere forsøg på fællestilbud har dog ikke været nogen succes. Man kan jo 
stille et forslag til næste generalforsamling.
Der er indkøbt et gyngestativ, der nok først kan blive opstillet på den kommende arbejdsdag.


